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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

 

Tel.: 8350-100 

 

  

 

  

Štev.: 032-0001/2018 

 

  

 

Z A P I S N I K 

 

10.  redne seje Občinskega sveta Občine Loški Potok, ki je bila v četrtek, 17. 09.  2020 ob 

19. uri v konferenčni sobi Občine Loški Potok, Hrib 17. 

 

Sejo sveta je vodil župan Ivan Benčina. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:              Ivan Benčina  

 

b) člani občinskega sveta:            Mojca Bojc  

                                                           Helena Cimprič 

                                                           Jan Debeljak 

                                                           Simon Debeljak 

                                                           Marijan Košmerl     

               Tone Levstek   

               Matjaž Pajnič 

                                                           Peter Rus 

      

c) opravičeno odsoten:                      Maks Lavrič 

 

c) ostali prisotni:                                Bojan Trdan – direktor Komunale Ribnica – pri 2. točki 

Darko Lavrič – predsednik nadzornega odbora – do 4. 

točke 

  Darko Šega – direktor Lesne zadruge Loški Potok – pri 4. 

in 5. točki 

                                                           Viljem Vesel – direktor občinske uprave 

               Vinko Košmerl – višji svetovalec za družbene dejavnosti 

               Sašo Debeljak – višji svetovalec za gospodarstvo in  komunalo                                      

                                                           Ivanka Novak – svetovalka za proračun 

               Tadeja Vesel – svetovalka za splošne zadeve 

   

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bila seja sklepčna. 

Po pozdravu navzočih je župan Ivan Benčina predlagal dnevni red, ki so ga svetniki prejeli z 

vabilom na sejo.  Na dnevni red svetniki niso imeli pripomb in sprejet je bil 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Sprejem zapisnika 9. redne seje občinskega sveta, z dne 14. 5. 2020 in poročila o izvršitvi 

sklepov te seje 

2. Seznanitev s poročilom o poslovanju javnega podjetja Komunala Ribnica d.o.o. v letu 2019 

(ESA: 71) 
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3. Seznanitev s končnim poročilom nadzornega odbora o opravljenih nadzorih Občine Loški 

Potok v letu 2019 (ESA: 72)  

4. Seznanitev s poročilom Lesne zadruge Loški Potok o poslovanju v letu 2019 (ESA: 73)  

5. Sprejem sklepa o finančni pomoči Lesni zadrugi Loški Potok za delovanje pogodbene pošte 

1318 Loški Potok (ESA: 74) 

6. Seznanitev s poročilom o izvrševanju proračuna Občine Loški Potok v 1. polletju 2020 (ESA: 

75)  

7. Sprejem Rebalansa proračuna Občine Loški Potok za leto 2020 (ESA: 76)  

8. Odlok o odmeri komunalnega prispevka (prva obravnava) (ESA: 77) 

9. Odlok o javnem lekarniškem zavodu lekarna Ribnica (prva obravnava) (ESA: 78)  

10. Obravnava predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za podelitev 

občinskih priznaj v letu 2020 (ESA: 79) 

11. Sprejem sklepa o sofinanciranju razširjenega programa osnovne šole in vrtca (ESA: 80) 

12. Sprejem sklepa o odprtju novega – šestega oddelka vrtca (ESA: 81) 

13. Sprejem sklepa o sistemizaciji delovnega mesta »Vzgojitelj za dodatno strokovno pomoč« 

(ESA: 82) 

14. Sprejem sklepov o gospodarjenju z občinskimi nepremičninami (ESA: 83) 

15. Informacije o delu občinske uprave 

16. Vprašanja in odgovori 

 

 

Ad 1.   SPREJEM ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z DNE 14. 5. 

2020 

 

V zvezi z zapisnikom 9. redne seje občinskega sveta in poročilom o izvršitvi sklepov te seje 

člani občinskega sveta niso imeli pripomb in soglasno je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

 Sprejme se zapisnik 9. redne seje občinskega sveta, z dne 14. 5. 2020 in poročilo o 

izvršitvi sklepov te seje. 

 

 

Ad 2. SEZNANITEV S POROČILOM O POSLOVANJU JAVNEGA PODJETJA 

KOMUNALA RIBNICA D.O.O. V LETU 2019 (ESA: 71) 

 

Seje se je udeležil g. Bojan Trdan, direktor Komunale Ribnica d.o.o., ki je predstavil letno 

poročilo o poslovanju podjetja v letu 2019. 

Dejavnosti, ki jih je na območju Občine Loški Potok v lanskem letu izvajala Komunala 

Ribnica, so bile zbiranje odpadkov, odvajanje in čiščenje odpadnih voda ter pogrebna in 

pokopališka dejavnost. Obdelava in odlaganje odpadkov se na podlagi podeljene koncesije vrši 

v RCERO Ljubljana. V letu 2019 so imeli velike težave z odvozom mešane odpadne embalaže, 

ker se DROE - Družbe za ravnanje z odpadno embalažo izogibajo svojim obveznostim in ne 

odpeljejo vse embalaže. Za odvoz odpadkov iz leta 2018 je v lanskem letu poskrbela država, za 

kar je iz proračuna namenila 8 milijonov eur, letos pa bo ta znesek še višji, nekje med 12 in 15 

milijonov eur. Količina vseh zbranih odpadkov se iz leta v leto povečuje (v lanskem letu za 

13%), po drugi strani pa se zaradi obdelave odpadkov le-teh zelo malo odloži na deponijo (v 

lanskem letu samo 3% od vseh odpadkov). Od zbiranja odpadkov je bil izkazan dobiček v 

višini 27.758,67 eur, kljub temu, da se cene odvoza v letu 2019 niso spremenile.  
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V letu 2019 so na območju Občine Loški Potok izpraznili 173 greznic, kar predstavlja 1/3 vseh. 

Na dejavnosti odvajanja odpadnih voda je bil izkazan pozitiven rezultat, v višini 3.929,76 eur, na 

dejavnosti čiščenja odpadnih voda pa v višini 5.202,70 eur.  

Na pogrebni in pokopališki dejavnosti je bila izkazana izguba, v višini 20.716,31 eur, predvsem 

zaradi prenizkih cen grobarin in pogrebov. Nove, višje cene, veljajo namreč od 1. 1. 2020.  

V 2019 je imelo podjetje 2.647.141,73 eur čistih prihodkov. Obseg poslovanja je bil za 16 % 

večji kot v letu 2018, ustvarjeno pa je bilo 47.270,57 eur dobička. 

 

Občinski svet se je seznanil z letnim poročilom o poslovanju Komunale Ribnica d.o.o. v 

letu 2019. 

 

 

Ad 3. SEZNANITEV S KONČNIM POROČILOM NADZORNEGA ODBORA O 

OPRAVLJENIH NADZORIH OBČINE LOŠKI POTOK V LETU 2019 (ESA: 72) 

 

Seje se je udeležil g. Darko Lavrič, predsednik Nadzornega odbora Občine Loški Potok in 

predstavil končno poročilo o opravljenih nadzorih v letu 2019.  

Plan nadzornega odbora je za leto 2019 sestavljal 5 nadzorov: pripravljenost sistema za 

reševanje, zaščito in pomoč, vzdrževanje lokalnih cest (izvajanje zimske službe), opremljanje 

obrtno poslovnega območja v Podpreski, izvedbo šolskih prevozov ter razpolaganje z 

nepremičnim premoženjem občine in s tem povezanimi stroški. Osnovni namen nadzornega 

odbora je preveritev vsakoletnega izvajanja občinskega proračuna na odhodkovnih in 

dohodkovnih postavkah, v okviru zakonodaje pa se nadzorni odbor osredotoča na preverjanje 

zakonitosti, smotrnosti, učinkovitosti in namenskosti porabe proračunskih sredstev. Nadzor se 

izvaja na podlagi dokumentacije, za katero nadzorniki zaprosijo zaposlene v občinski upravi.  

Nepravilnosti v letu 2019 ni bilo ugotovljenih, bila pa so podana priporočila. 

 

Občinski svet se je seznanil s končnim poročilom nadzornega odbora o opravljenih 

nadzorih Občine Loški Potok v letu 2019.  

 

 

Ad 4. SEZNANITEV S POROČILOM LESNE ZADRUGE LOŠKI POTOK O 

POSLOVANJU V LETU 2019 (ESA: 73) 

 

Poročilo je predstavil g. Darko Šega, direktor Lesne zadruge Loški Potok.  

Zadruga je v preteklem letu prvič poslovala tekom celega leta na štirih področjih, in sicer 

izvajanja koncesije za DOLB, upravljanja poštne poslovalnice, gozdarske dejavnosti ter 

upravljanja KTC-ja in TIC-a Loški Potok. Vse dejavnosti zadruge so bile usmerjene v ponudbo 

proizvodov in storitev za večjo kvaliteto življenja ljudi v lokalnem okolju.  

V letu 2019 je zadruga dosegla 121.438,28 eur prodajnih prihodkov in 140.621,11 eur 

poslovnih odhodkov. Izguba iz poslovanja je znašala 19.177,70 eur. Občina je za delovanje 

pošte namenila zadrugi 15.000 eur, za delovanje TIC-a pa 13.200 eur, tako da je čista izguba 

poslovnega leta 2019 znašala 416,73 eur. 

DOLB je v primerjavi z letom 2018 povečal prodajo za 17,31% in ustvaril dobiček v višini 

16.937,70 eur. Poštna poslovalnica je ravno tako kot leto poprej, poslovala negativno, in sicer 

je imela izgubo v višini 22.642,15 eur. Ta negativna razlika je bila v višini 15.000 eur pokrita iz 

občinskih sredstev, ostalo pa iz poslovanja DOLB-a. Gozdarska dejavnost se v letu 2019 

skorajda ni izvajala, saj je bil realiziran samo en posel v višini 376 eur, je pa zadruga v svoje 

delovanje uspešno vključila dejavnost KTC-ja Loški Potok ter prvo leto poslovanja zaključila 

po pričakovanjih.  

 

Občinski svet se je seznanil s poslovanjem Lesne zadruge Loški Potok v letu 2019. 
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Ad 5. SPREJEM SKLEPA O FINANČNI POMOČI LESNI ZADRUGI LOŠKI POTOK ZA 

DELOVANJE POGODBENE POŠTE 1318 LOŠKI POTOK (ESA: 74) 

 

Obrazložitev je podal župan Občine Loški Potok, g. Ivan Benčina.  

Zaradi poslovne odločitve Pošte Slovenije, da se bo v manjših krajih odrekla poštnim uradom 

zaradi zmanjševanja stroškov, je do tega prišlo tudi na pošti 1318 Hrib-Loški Potok. Stališče 

Občinskega sveta Občine Loški Potok je bilo, da tako pomembna institucija kot je pošta, ne 

more delovati kot obrobna dejavnost v trgovini ali cvetličarni, zato je s 1. 10. 2017 pogodbeno 

pošto 1318 Loški Potok v upravljanje prevzela Lesna zadruga Loški Potok. Zaposlila je takratno 

uslužbenko pošte, za prostore plačuje najemnino Pošti Slovenije in pokriva tudi vse ostale 

stroške poslovanja, vključno z nadomeščanji za čas bolniških odsotnosti in dopusta zaposlene. 

Za delovanje s strani Pošte Slovenije dobi pavšal v višini 300 eur. Del sredstev zasluži s tržno 

dejavnostjo in provizijami za opravljanje storitev. Vendar pa tekoče poslovanje prinaša bistveno 

večjo izgubo od predvidene tudi zaradi tega, ker je pogodbena pošta deležna precejšnjih 

omejitev, ki ji onemogočajo uspešnejše poslovanje. Izguba pogodbene pošte tako za leto 2019 

znaša dobrih 22.000 eur.  

V 5. členu Zakona o poštnih storitvah (ZPSto-2) je sicer navedeno, da Republika Slovenija v 

javnem interesu zagotavlja vsem uporabnikom poštnih storitev na njenem celotnem ozemlju pod 

enakimi pogoji trajno, redno in nemoteno izvajanje univerzalne poštne storitve, vendar za našo 

občino to žal ne drži. 

Občina Loški Potok se, skupaj z občinami, ki imajo podobne probleme, aktivno prizadeva za 

drugačen način obravnave poštnih poslovalnic, saj je zagotavljanje poštnih storitev v javnem 

interesu. Pobude za drugačno obravnavo poštnih poslovalnic v manjših občinah so bile 

naslovljene na Vlado RS in na Ministrstvo za okolje in prostor. Med predloge za novi program 

pomoči obmejnim in demografsko ogroženim območjem, ki bo leta 2021 zamenjal sedanji 

program Pokolpje, je bila uvrščena tudi pobuda, da Pošta Slovenije v vsaki občini zagotovi vsaj 

eno pošto pod svojim upravljanjem ali da Vlada zagotovi dodatna sredstva za ta namen 

občinam, ki so uredile poslovanje pošte na drugačen ustrezen način. 

Ker nič od tega še ni bilo realizirano, bi morala izgubo pokrivati Lesna zadruga, kar pa bi bilo za 

slednjo prevelik zalogaj, zato je župan predlagal, da Občinski svet Občine Loški Potok sprejme 

sklep o dodelitvi finančne pomoči zadrugi v višini 20.000 eur za pokritje izgube v letu 2019.  

Poleg tega sedanja delavka pogodbene pošte odhaja v letu 2021 v pokoj, zato bo potrebno še 

letos usposobiti za delo na pošti drugo osebo, kar predstavlja za zadrugo dodatne stroške. Župan 

je občinskemu svetu predlagal, da se za ta namen nameni zadrugi dodatna sredstva v višini 

4.000 eur. 

 

Občinski svet je soglasno sprejel  

 

SKLEP 

o dodelitvi finančne pomoči Lesni zadrugi Loški Potok  

 

1. člen 

 

Občina Loški Potok dodeli Lesni zadrugi Loški Potok za delovanje pogodbene pošte 1318 Loški 

Potok v letu 2019 nepovratna sredstva v višini 24.000 eur. 

 

2. člen 

 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Loški Potok. 
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Ad 6. SEZNANITEV S POROČILOM O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE LOŠKI 

POTOK V 1. POLLETJU 2020 (ESA: 75) 

 

Obrazložitev je podala svetovalka za proračun, ga. Ivanka Novak. 

Na podlagi 63. člena Zakona o javnih financah je potrebno vsako leto poročati občinskemu 

svetu o izvrševanju proračuna v prvem polletju tekočega leta. 

Poročilo o izvrševanju proračuna prikazuje realizacijo prihodkov in odhodkov za prvo polletje 

letošnjega leta, torej od 1. 1. 2020 do 30. 06. 2020. Skupni prihodki so bili v tem obdobju 

doseženi v višini 1.134.100 eur, kar predstavlja 36,5 % celotnih prihodkov veljavnega proračuna 

za leto 2020, davčni prihodki so bili doseženi v 51,2 %, nedavčni v 40,7 %, kapitalski prihodki v 

0,5 %, in transferni prihodki v 10,4 % predvidenih celoletnih prihodkov.  

Skupni odhodki v prvem polletju znašajo 1.015.108 eur, kar predstavlja 31,4 % celotnih 

odhodkov za leto 2020, ki so bili predvideni po sprejetem proračunu v skupni višini 3.233.781 

eur. Tekoči odhodki ob prvem polletju znašajo 277.689 eur oziroma 39,6 % predvidenih letnih. 

Tekoči transferi so bili realizirani v višini 338.025 eur (45,9 % predvidenih letnih), investicijski 

odhodki v višini 396.847 eur, kar predstavlja 22,8 % predvidenih letnih, investicijski transferi 

pa so realizirani v višini 2.547 eur oziroma 4,5 % glede na veljavni proračun leta 2020.  

V sprejetem proračunu je predvidena zadolžitev v višini 100.000 eur, in sicer  kot pridobitev 

povratnih sredstev 23. člena ZFO-1 za projekt »Vodovod Travnik«. Realizacija te zadolžitve je 

bila izvedena v mesecu juliju 2020. Prav tako poteka po planu tudi odplačevanje dolga. 

 

Občinski svet se je seznanil s poslovanjem občine v prvem polletju 2020, v skladu z 

Zakonom o financiranju občin. 

 

 

Ad 7. SPREJEM REBALANSA PRORAČUNA OBČINE LOŠKI POTOK ZA LETO 2020 

(ESA: 76) 

 

Obrazložitev sta podala ga. Ivanka Novak in župan, g. Ivan Benčina.  

Obravnavan je bil predlog Odloka o rebalansu proračuna s prilogami: splošni del, posebni del, 

načrt razvojnih programov, podrobne obrazložitve postavk ter dopolnitev načrta nakupa in 

prodaje stvarnega premoženja. 

Po sprejetem proračunu za leto 2020 so prihodki znašali 3.104.354 eur, po rebalansu pa znašajo 

3.258.089 eur. To povečanje izhaja predvsem iz povečanja dohodnine oziroma iz davčnih 

prihodkov, saj se je povprečnina na prebivalca povečala iz 598,11 eur na 693,96 eur, kar skupaj 

znaša 97.058 eur. Glede na sprejeti proračun za leto 2020 so bili znižani kapitalski prihodki, 

povečani pa so bili transferni prihodki, in sicer na podlagi Sklepa o pridobitvi sredstev občin ob 

Schengenski meji, v višini 88.152 eur. Ta sredstva so namenska in so bila porabljena za 

preplastitev ceste Lazec – Stari Kot – Novi Kot. 

Odhodki so po sprejetem proračunu za leto 2020 znašali 3.233.781 eur, po rebalansu proračuna 

pa so znižani na 2.906.232 eur, ker se predvidena investicija za leto 2020 – »Medgeneracijski 

center in stanovanja Hrib 103« zaradi še ne pridobljenih sredstev (500.000 eur) s strani 

Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti ne bo pričela in se prenese v 

naslednje leto. V letošnjem letu sta bili zaključeni investiciji »Obnova vodovoda Travnik« in 

»Obnova pločnikov v centru Hriba«, kmalu pa bo zaključena tudi investicija »Večnamenski 

objekt Hrib«. Sprememba je na predvidenih investicijah v Obrtni coni Mali Log, kjer je bila 

planirana obnova sekundarnega vodovoda in toplovoda in je dodana v rebalansu proračuna pod 

investicijo »Obrtna cona Mali Log« – dozidava obstoječega objekta. Postavka »Vrtina Hrib« je 

glede na sprejeti proračun nekoliko višja zaradi nabave agregata in njegovega vzdrževanja. 

Sredstva bodo ob koncu leta ostala na računu in se bodo porabila za prej omenjeno investicijo 

»Medgeneracijski center in stanovanja Hrib 103«.  
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Razprave ni bilo in soglasno je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 

Loški Potok za leto 2020 z vsemi prilogami (ESA: 76). Odlok se objavi v Uradnem 

listu RS. 

 

 

Ad 8. SPREJEM ODLOKA O ODMERI KOMUNALNEGA PRISPEVKA - PRVA 

OBRAVNAVA (ESA: 77) 

 

Obrazložitev je podal višji svetovalec za gospodarstvo in komunalo, g. Sašo Debeljak.  

Zdajšnji Odlok o odmeri komunalnega prispevka je veljaven od leta 2011, v tem času pa se je 

spremenila pravna podlaga na državnem nivoju, zato je potrebno komunalni prispevek 

obračunavati na podlagi Zakona o urejanju prostora in dveh državnih Uredb. Bistvenih 

sprememb pri predlaganem odloku v primerjavi z obstoječim ni, saj se je občina pri cenah 

maksimalno približala veljavnemu odloku. Je pa sprememba zakonodaje pri oprostitvah 

komunalnega prispevka, in sicer je potrebno pri oprostitvi komunalnega prispevka oproščena 

sredstva po 227. členu ZUreP-2 nadomestiti v enaki višini iz nenamenskih prihodkov občine na 

namensko proračunsko postavko za komunalni prispevek. Povedano poenostavljeno, oproščena 

sredstva komunalnega prispevka bi morala »plačati« občina. 

Iz vsega navedenega občina v predlogu odloka ni predvidela posebnih oprostitev, razen 

določenih z zakonom, je pa na ravni s predpisi določenih okvirov predvideno znižanje 

komunalnega prispevka za določene vrste stavb z ustrezno korekcijo faktorjev. Razpon faktorjev 

se lahko giblje med 0,5 in 1,3. 

Nekateri člani občinskega sveta se s predlaganim odlokom niso strinjali, zato je župan predlagal, 

da se pred naslednjo sejo občinskega sveta sestane Odbor za gospodarstvo in pripravi predloge 

oz. spremembe predlaganega odloka.  

 

 

Na osnovi tega je občinski svet soglasno sprejel 

 

S K L E P : 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok sprejme Odlok o odmeri komunalnega prispevka v 

prvi obravnavi. Pred drugo obravnavo Odbor za gospodarstvo pripravi predlog 

sprememb v okviru veljavne zakonodaje.  
 

Ad 9. SPREJEM ODLOKA O JAVNEM LEKARNIŠKEM ZAVODU LEKARNA 

RIBNICA - PRVA OBRAVNAVA (ESA: 78) 

 

Obrazložitev je podal župan, g. Ivan Benčina.  

V predlogu Odloka o javnem lekarniškem zavodu Lekarna Ribnica so določene zadeve 

pomanjkljive, zato je potrebno predlagati nekatere spremembe. 

V 2. členu predlaganega odloka manjkajo deleži lastništva, v 2. odstavku 23. člena je potrebno 

dodati, da se morebitni presežek prihodkov nad odhodki zavoda razdeli po ustanoviteljskih 

deležih oziroma v 3. odstavku 24. člena da se po ustanoviteljskih deležih razdeli morebitni 

primanjkljaj. V 4. odstavku 24. člena pa mora biti opredeljeno, da se v primeru izkazanega 

primanjkljaja zadeva rešuje na nivoju celotnega zavoda.  
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Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel  

 

S K L E P  : 

 

 Odlok o javnem lekarniškem zavodu Lekarna Ribnica je potrebno spremeniti oziroma 

dopolniti v naslednjih členih: 

2. člen se dopolni z lastniškimi deleži v zavodu in pojasnilom o določitvi le-teh na način, 

da se glasi: 

 

Ustanovitelji zavoda in deleži: 

- Občina Ribnica, Gorenjska cesta 3, 1310 Ribnica, 67,15 % 

- Občina Sodražica, Trg 25. maja 3, 1317 Sodražica, 16,79 % in 

- Občina Loški Potok, Hrib 17, 1318 Loški Potok, 16,06 %. 

Deleži so določeni na podlagi delitvene bilance med Občinami Ribnica, Sodražica in 

Loški potok. 

2. odstavek 23. člena se spremeni, da se glasi: 

 

(2) Svet zavoda predlaga ustanoviteljem, da se del presežka prihodkov nad odhodki 

zavoda iz zasebnih sredstev vrne ustanoviteljem, pri čemer je potrebno zagotavljati 

solventnost in likvidnost poslovanja zavoda, kot jo določa veljavna področna 

zakonodaja. Presežek prihodkov nad odhodki se med ustanovitelje razdeli po 

ustanoviteljskih deležih. 

 

3. odstavek 24. člena se spremeni, da se glasi: 

 

(3) Primanjkljaj sredstev iz prvega in drugega odstavka tega člena krijejo ustanovitelji 

v ustanoviteljskih deležih. 

 

4. odstavek 24. člena se spremeni, da se glasi: 

(4) V kolikor zavod v letnem obračunu izkaže primanjkljaj, vodstvo zavoda pripravi 

sanacijski program in predlog za pokritje primanjkljaja. Sanacijski program sprejme 

svet zavoda s predhodnim soglasjem ustanoviteljev. 

 

Črta se 5. odstavek 24. člena. 

 

 

Ad 10. OBRAVNAVA PREDLOGA KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, 

VOLITVE IN IMENOVANJA ZA PODELITEV OBČINSKIH PRIZNANJ V LETU 

2020 (ESA: 79) 

 

Obrazložitev je podal g. Matjaž Pajnič, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. Komisija je letos prejela en sam predlog za podelitev priznanj in ugotovila, da 

ustreza kriterijem, ki so bili določeni v razpisu. 

Vaška skupnost Novi in Stari Kot je predlagala, da se priznanje »Listina Občine Loški Potok« 

podeli pevski skupini Binklarji za večletno delovanje na kulturnem področju v lokalni 

skupnosti.  

Komisija je predlog ocenila kot utemeljen in predlagala občinskemu svetu podelitev predlagane 

nagrade. Hkrati je predlagala, da se pevski skupini Binklarji dodeli tudi denarna nagrada v 

vrednosti 420 eur. 
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Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel 

 

S K L E P  : 

 

 V letu 2020 bo na slavnostni seji, 9. 10. 2020, s katero bo obeležen občinski praznik, 

podeljeno naslednje priznanje: pevski skupini Binklarji se podeli priznanje »Listina 

Občine Loški Potok« za večletno delovanje na kulturnem področju v lokalni skupnosti. 

Pevski skupini Binklarji se izplača tudi denarna nagrada v višini 420 eur.  

 

Ad 11. SPREJEM SKLEPA O SOFINANCIRANJU RAZŠIRJENEGA PROGRAMA 

OSNOVNE ŠOLE IN VRTCA (ESA: 80) 

 

Obrazložitev je podal g. Vinko Košmerl.  

Obravnavana je bila vloga OŠ dr. Antona Debeljaka za sofinanciranje razširjenega programa 

osnovne šole in vrtca. Teh dejavnosti ministrstvo ne financira in se financirajo  iz občinskih 

proračunov. Kot je razvidno iz vloge šole, naj bi občina tako kot prejšnje leto, tudi v novem 

šolskem letu krila stroške za varstvo vozačev in jutranje varstvo, zgodnje poučevanje angleščine 

v vrtcu, sofinanciranje računalniške strojne in programske opreme v letu 2021, sofinanciranje 

prevoza otrok v šolo v naravi in financiranje dodatnih ur za otroke z odloženim vpisom v šolo 

oziroma za otroke tujce ter financiranje posebnih nalog za otroke s posebnimi potrebami v vrtcu 

in financiranje potnih stroškov strokovne delavke za izvajanje terapije s pomočjo psov, 

imenovano Tačke pomagačke.   

 

Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel 

 

S K L E P : 

 

● Občina Loški Potok bo v šolskem letu 2020/2021 v celoti sofinancirala razširjeni 

program v šoli in vrtcu, ki ga je z dopisom št. 100-11/2020/2 v predlagani skupni višini 

13.760,00 EUR predlagala osnovna šola. Omenjene dejavnosti oziroma sredstva zanje se 

bodo vključila v proračuna za leti 2020 in 2021 in se bodo sofinancirale na podlagi 

dejanske realizacije. 

 

 

Ad 12. SPREJEM SKLEPA O ODPRTJU ŠESTEGA ODDELKA VRTCA (ESA: 81) 

 

Obrazložitev je podal g. Vinko Košmerl.  

Osnovna šola z enoto vrtca je v skladu z Zakonom o vrtcih objavila razpis za vpis otrok v vrtec 

za šolsko leto 2020/2021. Rok za oddajo vlog je bil 30. april 2020, po prejetju vlog pa je bilo 

ugotovljeno, da s 1. 10. 2020 ne bo več mogoče sprejemati otrok, saj bodo vsi oddelki polno 

zasedeni glede na normative in racionalno oblikovanje oddelkov.  

Z odprtjem novega oddelka vrtca, za katerega je prostor že zagotovljen, bi omogočili vstop v 

vrtec vsem otrokom iz Loškega Potoka. Glede na stanje vpisanih, bi pričeli s polovično skupino 

I. starostnega obdobja, do januarja 2021 pa bi se oddelek spremenil v celega. Ta oddelek bi bil 

glede na številčno stanje in starostno strukturo otrok aktualen le eno šolsko leto, vendar pa bi na 

ta način zagotovili možnost varstva v vrtcu vsem potoškim otrokom.   

  

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel  

 

S K L E P : 
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 S 1. 10. 2020 se odpre nov, šesti polovični oddelek vrtca za I. starostno obdobje. Ko se   

oddelek napolni do normativa za cel oddelek, se polovični oddelek spremeni v celega. 

 

Ad 13. SPREJEM SKLEPA O SISTEMIZACIJI DELOVNEGA MESTA »VZGOJITELJ 

ZA DODATNO STROKOVNO POMOČ« (ESA: 82) 

 

Obrazložitev je podal g. Vinko Košmerl.  

S 1. 1. 2019 je začel veljati nov Zakon o celostni zgodnji obravnavi predšolskih otrok s 

posebnimi potrebami. Gre za dodatno delo z otroki s posebnimi potrebami, ki so vključeni v 

vrtec. V potoškem vrtcu so trenutno trije takšni otroci. Običajno to delo opravljajo specialni 

pedagogi, psihologi, socialni pedagogi, lahko pa ga opravljajo tudi vzgojitelji, vendar morajo 

biti razporejeni na delovno mesto »Vzgojitelj  za dodatno strokovno pomoč«. 

Trenutno tega delovnega mesta vrtec nima sistemiziranega in posledično dela ni mogoče 

opravljati. Omenjeno delovno mesto bi bilo potrebno nujno sistemizirati v deležu, ki je odvisen 

od števila takšnih otrok oziroma dodeljenih ur na podlagi odločbe. Glede na velikost potoškega 

vrtca se predvideva med 10 in 20 % deležem zaposlitve.  

 

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel 

 

S K L E P : 

 

 S 1. 9. 2020 se sistemizira novo delovno mesto »Vzgojitelj za dodatno strokovno 

pomoč«. 

 

Ad 14. SPREJEM SKLEPOV O GOSPODARJENJU Z OBČINSKIMI 

NEPREMIČNINAMI (ESA: 83) 

 

Obrazložitev je podal direktor občinske uprave, g. Viljem Vesel.  

 

I. VLOGE ZA PRODAJO ZEMLJIŠČA 

 

1. Vlogo za odkup  parcele št. 3733/1 k.o. 1642 Travnik, v velikosti 550 m2, je vložil občan 

Franc Lavrič iz Travnika.   

 

Razprave ni bilo in občinski svet je z 8 glasovi za sprejel 

 

S K L E P: 

 

 Parcela št. 3733/1 k.o. Travnik, v velikosti 550 m2 se odproda, s tem da: 

- kupec nosi vse stroške s prodajo, overitvijo pogodbe in vpisom v Zemljiško knjigo, razen 

davka na promet nepremičnin, 

- s  parcelo se dopolni občinski program prodaje zemljišč, sprejme se Posamični program 

prodaje in objavi namero o prodaji in zemljišče odproda, 

- pred pripravo programa, naj kupec pridobi pisno soglasje Vaške skupnosti Travnik. 

 

 

2. Vlogo za odkup dela parcele št. 1517 in dela parcele št. 1516, obe k.o. 1584 Draga je vložil 

tudi g. Gregor Kovač iz Pirana. 
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Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel 

 

S K L E P: 

 

Del parcele št. 1517 in del parcele št. 1516, obe vpisane v k.o. Draga se odproda, s tem da: 

- kupec izvede potrebno parcelacijo ( po meji ureditvenega območja ), 

- po izvedeni parcelaciji se zemljišča v območju za poselitev prenese na Občino Loški 

Potok, kmetijska zemljišča pa na Sklad KZ in GRS. Status zemljišča Splošno ljudsko 

premoženje se z odločbo uredi v lastništvo Občine Loški Potok, 

- tako lastniško ločena zemljišča bo prosilec ločeno odkupoval od Občine Loški Potok in od 

SKZG RS, 

- kupec nosi vse stroške s prodajo, razen davka na promet nepremičnin, 

- po izvedeni parcelaciji se z novo parcelo dopolni občinski program prodaje zemljišč,  

sprejme Posamični program prodaje in objavi namero o prodaji in zemljišče odproda, 

 - pred pripravo programa naj se kupec z vaško skupnostjo Podpreska dogovori za pisno 

soglasje. V primeru, da ni možna prodaja, je dolžna strošek parcelacije nositi Občina 

Loški Potok. 

 

 

3. Vlogo za odkup dela parcele št. 1224 in dela parcele št. 2134/10, obe k.o. 1641 Hrib, površine 

cca 160 m2, je vložil g. Martin Lavrič iz Hriba. 

 

Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel 

 

S K L E P: 

 

Proda se del parcele št. 1224 in del parcele št. 2134/10, obe k.o. 1641 Hrib, s tem da: 

- kupec izvede potrebno parcelacijo, 

- kupec nosi vse stroške s prodajo, razen davka na promet nepremičnin, 

- po izvedeni parcelaciji se z novo parcelo dopolni občinski program prodaje zemljišč, 

sprejme Posamični program prodaje in objavi namero o prodaji in zemljišče odproda. 

 

 

II. Sprejem sklepa o odkupu stavbe št. 20 in stavbe št. 419-1, skupaj s funkcionalnimi zemljišči 

naslednjih parcelnih  številk, vse v k.o. 1641 Hrib: 

- *282   v izmeri 186 m2, 

- 1225   v izmeri cca 258 m2, 

- 2134/10   v izmeri cca 248 m2, v vrednosti 35.000 eur. 

 

 

Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel 

 

S K L E P: 

 

Občina Loški Potok odkupi stavbo št. 20 in stavbo št. 419-1, skupaj s funkcionalnimi 

zemljišči naslednjih parcelnih  številk, vse v k.o. 1641 Hrib: 

- *282   v izmeri 186 m2, 

- 1225   v izmeri cca 258 m2, 

- 2134/10   v izmeri cca 248 m2, v vrednosti 35.000 eur. 

 

Zemljišče se bo uporabilo za ureditev parkovnih površin za potrebe stanovalcev Doma starejših 

občanov. Pred odkupom je potrebno zemljišče parcelirati, saj bo prodajalec – lastnik 

gospodarsko poslopje prodajal ločeno drugemu kupcu. 
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III. RAZDELITEV PREMOŽENJA 

 

Občina Loški Potok je po sklepu Okrajnega sodišča v Kočevju, z dne 22. 06. 2016 v zapuščinski 

zadevi po pokojni Ivani Košir pridobila solastnino na sledečih nepremičninah: zemljišče parc. št. 

1470, 1909, 1966, 1908, 1360,1502, 1569,1570, 1245, 1036, 1115, 1118, 1128/24, 987/38, 

987/39, 1085/1, 753, 769, 770/1, 1986, 2022, 2023/1, 2027, 3030, 3126 in 607, vse v k.o. 1640 

Retje, v deležu 11/30, preostalih 19/30 pa solastnik Marjan Košir. Na njegovo pobudo je Občina 

Loški Potok skupno premoženje na osnovi vrednosti po MVN – množičnem vrednotenju 

nepremičnin razdelila na sledeč način: 

 

1.)  Zemljišča parcelnih številk 753, 2027, 987/38, 987/39, *118 in 3778/32 so po razdelilni 

pogodbi v deležu 1/1 v lasti Občine Loški Potok in 

 

2.) Zemljišča parcelnih številk 3030, 3126, 607,769, 770/1, 1909, 1966, 1986, 2022, 2023/1, 

1036, 1085/1, 1115, 1118, 1128/24, 1360, 1245, 1470, 1502, 1569, 1570 in 1908 pa so po 

razdelilni pogodbi v deležu 1/1 v lasti Marjana Koširja. 

 

 Občinski svet je soglasno sprejel  

 

S K L E P: 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok sprejme predlog razdelitve solastnine med Občino 

Loški Potok in solastnikom Marjanom Koširjem tako, da imata oba lastnika svojo 

lastnino v deležih 1/1, oziroma v skladu z razdelilno pogodbo. 

 

 

Ad 15. INFORMACIJE O DELU OBČINSKE UPRAVE 

 

2. 7. 2020 je bila sprejeta odločitev na 24. redni seji Vlade RS: 

Za povračilo stroškov občinam zaradi povečanega nadzora državne meje 2,8 milijona eur – 

zahtevki morajo biti oddani najkasneje do 30. novembra 2020 – računi se predložijo 

Ministrstvu za notranje zadeve. Naša občina je dobila odobrenih 88.000 eur. Iz tega naslova je 

bila izvedena preplastitev 2km ceste od križišča z regionalko pred Lazcem – Stari Kot. 

Najkasneje do 30. novembra 2020 je potrebno Ministrstvu za notranje zadeve predložiti račune 

in upravičiti naložbo. 

 

Državne ceste:  

10. 7. 2020 je bil objavljen razpis za cesto R3-653/1363 Sodražica-Hrib, od km 9.826 do km 

10.575; Cesta odcep Mali Log-Hrib cca 750m. 

 

22. 7. 2020 je bil objavljen razpis "Protiprašna zaščita makadamske ceste R3-746, odsek 2407 

Stari trg - Loški Potok od km 3.020 do km 7.500.", Trajanje v dnevih: 120 dni,  izbor 

izvajalca je bil izveden 6. 8. 2020 (Asfalti Ptuj), pogodba še ni podpisana. 

 

7. 8. 2020 je bil objavljen razpis za cesto Podpreska, rok oddaje naročila 1. 9. 2020, izvedba 

24 mesecev (šlo bo za rekonstrukcijo ceste; vodovod: 93.000 eur in javna razsvetljava). 

 

Cesta Travnik: Projekt je končan in oddan na Direkcijo RS za infrastrukturo. Trenutno je 

planirano, da se v letu 2021 izvede rušitev odkupljenih stavb. Projekt je uvrščen med projekte 

iz sredstev EU za okrevanje po koronavirusu. 
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Meteorna voda proti Retjam: gradbeno dovoljenje za zadrževalnik padavin je v pridobivanju, 

vse služnosti so bile pridobljene. Pri pridobivanji ene od služnosti, pa je bilo potrebno vložiti 

precej napora, kljub temu da gre za lastnika iz Retij, ki pozna težave ki jih povzroča meteorna 

voda. 

 

Urejena je okolica gasilskega doma na Travi.  

 

Večnamenski objekt Hrib je v glavnem dokončan.  

 

Dokončana je pokablitev 20kV daljnovoda od Jelenovega žleba do Travnika in je od začetka 

julija v obratovanju. Po tem kablu se oskrbuje z elektriko celotna občina. Preklopna postaja se 

nahaja pri kamnolomu ob cesti Travnik – Sodol, v njej je tudi že transformator za bodočo 

čistilno napravo. 

 

Vodovod Bela voda: projekt je dokončan, priklopljenih je 11 objektov. 

 

Vrtina Hrib: Za izvedbo črpalnega poizkusa je bil kupljen agregat 80kVA, ki je bil dostavljen 

24. 8. 2020. Črpalni poizkus se je začel izvajati 27. 8. in bo trajal mesec dni. V začetku 

črpalnega poizkusa so bili parametri naslednji: Q = 5,14 l/s, voda ima 9 °C , črpalka deluje s 

50% zmogljivostjo, agregat pa s 15,5 kW (22%). 

 

 

Vodovodno zajetje Travnik – po intenzivnih padavinah se pojavlja povečana motnost na 

črpališču,  hkrati je voda mikrobiološka oporečna. Analiza vode 9. 9. 2020: 

 

 
Kot je razvidno iz analize, je bila voda na zajetju močno oporečna. Obdelava te vode se vrši na 

črpališču v Dedniku, kjer je vgrajen tudi peščeni filter. Voda je po obdelavi mikrobiološko 

ustrezna (kar je bilo v istem času potrjeno z analizo vode v osnovni šoli na Hribu), bila pa je 

povečana motnost, zaradi česar je bilo potrebno po navodilu Hydrovoda vodo prekuhavati.  

Z vključitvijo vrtine Hrib v vodovodni sistem občina planira, da bo to postal primarni vodni vir, 

ki je glede na geološke danosti bistveno manj izpostavljen in kvalitetnejši, s tem pa težav, ki se 

pojavljajo sedaj naj ne bi bilo več. 
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OPN 3: V sklopu predvidene širitve in ureditve cone Mali Log je bil sklenjen dogovor za 

pridobitev največje parcele (oranžno označena na grafiki), ki je za to širitev ključna.  

 

 
 

Stanje gospodarstva v Občini Loški Potok: 

 

Povprečne mesečne plače po občinah 

     Bruto Neto Bruto Neto % 

  2018 2018 2019 2019   

SLOVENIJA 1681,55 1092,74 1753,84 1133,50 1,00 

Ribnica 1566,93 1028,13 1623,74 1062,99 0,94 

Loški Potok 1550,28 1035,74 1585,23 1045,23 0,92 

Kranjska Gora 1469,28 975,07 1553,92 1023,02 0,90 

Kočevje 1460,93 971,99 1539,82 1013,81 0,89 

Sodražica 1368,18 922,03 1496,82 1000,17 0,88 

Bloke 1391,41 933,69 1502,13 997,50 0,88 

Loška dolina 1330,61 898,67 1388,99 931,23 0,82 

 

Glede na statistične podatke  so gospodarske družbe v Občini Loški Potok poslovale uspešno. 

Razveseljivo je, da so povprečne plače v naši občini v primerjavi z okoliškimi občinami višje 

(razen Ribnice). V tabeli je vključena tudi Občina Kranjska Gora, ki ima veliko zaposlitev v 

turistični dejavnosti. Iz podatkov je razvidno, da povprečne plače v turizmu zaostajajo za 

povprečjem v drugih panogah – izrazit dvig plač v letih 2018 in 2019 je bil posledica Zakona o 

minimalni plači. 
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Ad 19. VPRAŠANJA IN ODGOVORI 

 

Svetnik g. Jan Debeljak je en dan pred sejo občinskega sveta po e-pošti zastavil 5 vprašanj, na 

katera je dobil odgovore v pisni obliki na sami seji. G. Debeljak je tudi predlagal, da 

predstavitev letnih poročil javnih služb ne bi več uvrščali na dnevni red sej občinskega sveta. 

Odločeno je bilo, da bo o tem razpravljal na svoji seji Odbor za gospodarstvo.  

Ga. Helena Cimprič je imela vprašanje glede zagona proizvodnje v podjetju Duriart in nanj tudi 

dobila odgovor s strani župana.  

G. Simon Debeljak je predlagal, da bi se cerkveni zvon ponoči ugasnil oziroma med 22.00 in 

6.00 uro zjutraj. 

G. Matjaž Pajnič je imel vprašanje glede GSM signala Podpreska-Lazec: Telekom je na več 

pobud s strani občine začel s postopki za postavitev nove bazne postaje za mobilno telefonijo 

na območju Lazca, s katero bo težava z GSM signalom odpravljena. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 22.50 uri. 

 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet Občine Loški Potok: 

                       Župan: 

Tadeja Vesel               Ivan Benčina  


